
     
   R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN
 
 
 
 
 
 

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 7.06.2007, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN
 
 
          Lucrarile şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:  
 
          Domnilor consilieri, domnilor invitaţi,
          Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 31 de consilieri.   
          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.618/29.05.2007, comunicată domnilor consilieri în scris prin 
adresa nr.7053/30.05.2007, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice locale, cu 
completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/7051/30.05.2007 şi s-a adus la cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul “Timpul” din data de 1.06.2007, Ziarul „Sud-Vestul” din data de 1.06.2007 
şi Ziarul „24 de Ore” din data de 1.06.2007.
          Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul dr. ing. Sorin Frunzăverde, domnul general (r) Ion Ion,  domnul deputat Iriza 
Marius, domnul deputat Ţundrea Ioan, domnul deputat Mociolacă Ion, domnul prefect Anton Paulescu, 
domnul subprefect Sereş Petru Albert, domnul subprefect Ursu Dorel, domnul rector Vela Ion, Prea Sfinţia Sa 
Mic Laurenţiu – Episcopia Caransebeş, directorii instituţiilor deconcentrate, primarii şi viceprimarii 
localităţilor din judeţul Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.
          Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, „Sud-Vestul”, „24 de Ore”, 
„BANAT TV”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.
 
          ORDINEA DE ZI a fost anunţată şi publicată în presă.
            1.Prezentarea şi aprobarea procesului –verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
din data de 14.05.2007.

2.Depunerea jurământului de către domnul consilier Smultea Traian.
3.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.66/21.07.2004 privind constituirea comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările  ulterioare.

5. Întrebări. Interpelări.
 
       Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnilor, azi 7 iunie 2007, Consiliul Judeţean s-a întors acasă, într-o 
casă, aşa cum vedeţi, care trezeşte emoţie şi încântare, care dă dimensiunea timpului nostru, prin concept şi 
realizare. O casă, pe care doamna Ioana Mihăiescu a înfăptuit-o cu rigurozitate de arhitect, cu talent de artist. 

Hotarari
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Domnule prefect, este un edificiu al nostru şi al dumneavoastră, în care buna conlucrare a celor două instituţii 
pentru bine judeţului nostru a fost, este şi va fi un fapt împlinit. Dragi colegi, stimaţi invitaţi, într-o dinamică a 
unor realizări de excepţie, a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în acest mandat 2004-2008, în prezenţa 
dumneavoastră, inaugurăm sala nouă de Consiliu, o sală demnă de secolul XXI, o realizare arhitectonică şi 
artistică de prim rang, cu o linie tehnologică la cele mai avansate standarde, cu o funcţionalitate aproape 
perfectă. Destinată în primul rând şedinţelor de Consiliu Judeţean, sala poate deveni locul de desfăşurare al 
multor simpozioane, seminarii şi colocvii din cele mai diverse domenii, de anvergură judeţeană, naţională sau 
europeană. Doresc să aplaudăm pe acei care, gândind şi trudind au ctitorit acest edificiu: iniţiatorul conceptului 
şi al proiectului, omul care a elaborat strategia de finanţare şi execuţie, preşedintele Consiliului Judeţean între 
iulie 2004 şi octombrie 2006, Ministrul Apărării din octombrie 2006- aprilie 2007, dr. ing. Sorin Frunzăverde. 
(Aplauze); cei care au susţinut, supravegheat, dinamizat realizarea obiectivului, vicepreşedinţii: Tilică  
Pârvulescu, Horia Irimia şi în timp, preşedintele Iosif Secăşan şi vicepreşedintele Ion Spânu. (Aplauze); ceilalţi 
28 de consilieri, secretarul judeţului Ion Imbrescu (Aplauze); directorii: Buda Dorin şi Bîtea Constantin şi mai 
ales dirigintele de şantier, inginerul constructor Buşu Corneliu (Aplauze); colectivul de arhitecţi de la S.C 
CASE pentru structura de rezistenţă şi doamna arhitect Ioana Mihăiescu, pentru linia arhitectonică şi designul 
de interior; constructorii S.C CARAS INSTAL CONS şi SC CONSIROM din Reşiţa (Aplauze); linia tehnică 
SC AVITEH CO SRL Bucureşti (Aplauze); artiştii plastici: Nicolae Dumitru Vlădulescu, Ioana Mihăiescu, 
Tiberiu Orvoş, Petru Comisarschi, Ion Bobeică, Ioan Mandrici şi alţii care au îmbogăţit spaţiul atât de generos 
conceput, care au definitivat măreţia spaţiului (Aplauze); mobilierul – GERASIS din Reşiţa, linia modernă a 
Europei în Caraş-Severin (Aplauze). Împreună şi armonic, în felul acesta, s-a creat un reper în ceea ce 
constituie un spaţiu de lucru, într-o epocă modernă, aici, la noi, în Caraş-Severin, la Reşiţa. Aveţi în mapele 
dumneavoastră ordinea de zi, pe care vă propun să o votăm.
Supun la vot ordinea de zi a şedinţei de astăzi. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă ordinea de zi în unanimitate.

*
       Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data 
de 14.05.2007.
       Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnilor consilieri, dacă dumneavoastră aveţi observaţii la procesul-
verbal? Nu sunt.
Supun la vot aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data de 
14.05.2007. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
       Se aprobă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctelor 2 şi 3 ale ordinii de zi şi anume:

2.Depunerea jurământului de către domnul consilier Smultea Traian.
3.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vreau să vă prezint câteva elemente din expunerea de motive. Urmare a 
demisiei domnului Horia Irimia, în şedinţa ordinară din data de 14.05.2005, Consiliul Judeţean Caraş-Severin 
a luat act de încetarea înainte de termen a mandatului de consilier judeţean declarând vacant locul ocupat de 
acesta în Consiliul Judeţean. În conformitate cu art.88 din Regulamentul propriu de organizare şi funcţionare a 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin „Locurile devenite vacante în Consiliu Judeţean… vor fi ocupate de 
supleanţii de la partidele sau formaţiunile politice din care a făcut parte consilierul al cărui mandat a încetat în 
ordinea înscrierii acestora pe listele pe care au participat la alegerile locale, pe baza confirmării în scris de 
către partidele politice respective, că supleanţii sunt membrii ai acestora”. Conform adresei Filialei Partidului 
Naţional Liberal Caraş-Severin, înregistrată la Consiliul Judeţean sub nr.6482/16.05.2007, următorul supleant 
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pe listele de candidaţi ai PNL la alegerile locale din 2004, este domnul Smultea Traian. Validarea mandatului 
de consilier judeţean al domnului Smultea Traian s-a făcut de către Tribunalul Caraş-Severin, în conformitate 
cu art.89 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, sens în care s-a pronunţat 
Sentinţa Civilă nr.1242/25.05.2007. Faţă  de cele prezentate mai sus propunem spre dezbatere şi aprobare 
proiectul de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. Îl invităm pe domnul Smultea Traian în faţa domnului secretar al 
judeţului şi în faţa dumneavoastră, domnilor consilieri, să depună jurământul.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: „Jurământ, subsemnatul…consilier în cadrul Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin, în conformitate cu prevederile art.34 alin.1 din Legea nr.215/2001 privind 
administraţia publică locală, cu modificările şi completările ulterioare depun în faţa Consiliului Judeţean 
următorul Jurământ: Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ceea ce stă în 
puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi ajute Dumnezeu”.
Domnul consilier Smultea Traian: Jur.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule Smultea Traian, bine aţi venit printre noi, în calitatea de consilier 
din partea Partidului Naţional Liberal.
Supun la vot art.I al hotărârii. Art.1 al Hotărârii Consiliului Judeţean nr.57/26.06.2004 privind constituirea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările ulterioare se modifică şi va avea următorul conţinut: 
„Art.1 – Se declară Consiliul Judeţean Caraş-Severin legal constituit în următoarea componenţă: Barna Iosif – 
Partidul Democrat,  Başag Viorel – Partidul Naţional Liberal, Bălteanu Ioan – Partidul Naţional Liberal, 
Chisăliţă Ion – Partidul Democrat, Chisăliţă Ioan Narcis – Partidul Social Democrat, Chişărău Iacob – Partidul 
Democrat, Cotarcea Haralambie – Partidul Democrat, Gâfu Cristian – Partidul Naţional Liberal, Grindeanu 
Nicolae – Partidul Social Democrat, Meşter Liviu – Partidul Naţional Liberal, Miculescu Vasile – Partidul 
Democrat, Onete Florian – Partidul Social Democrat,  Parghel Laurenţiu – Partidul Social Democrat, Pascu 
Gheorghe – Partidul Naţional Liberal,  Pârvulescu Dumitru Tilică –Partidul România Mare, Poneţchi Petru 
Pavel – Partidul Democrat, Popescu Gheorghe – Partidul Social Democrat, Radomir Nicolae – Partidul 
Naţional Liberal, Ristache Costinel – Partidul Democrat, Rotaru Daniel – Partidul Naţional Liberal, Iosif 
Secăşan – Partidul Democrat,  Segărcean Petru – Partidul Democrat, Silaşi Petru – Partidul Democrat, Smultea 
Traian – Partidul Naţional Liberal, Spânu Ion – Partidul Social Democrat, Ştefan Sorin Iacob – Partidul 
Democrat, Ştefănescu Nicolae – Partidul Social Democrat, Todireanu Paula – Partidul Social Democrat, Ungur 
Ioan – Partidul Democrat, Voia Alexandru Iacob – Partidul Naţional Liberal, Zaberca Vasile Mircea – Partidul 
Social Democrat.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.II al hotărârii. Prezenta hotărâre intră în vigoare de la adoptare şi se comunică potrivit 
prevederilor art.48 alin.2, art.49 alin.1 Teza II şi art.115 alin.4 şi 5 din Legea nr.215/2001 privind administraţia 
publică locală, republicată în 2007 la Instituţia Prefectului Judeţului şi persoanelor nominalizate la art.1.Cine 
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.66/21.07.2004 privind constituirea comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările  ulterioare.
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Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Prin Hotărârea nr.66/21.07.2004, privind constituirea comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, republicată s-a stabilit componenţa numerică şi nominală a 
celor 6 comisii de specialitate. Comisia pentru Activităţi Economico - Financiare se modifică, iar poziţia unde 
era trecut domnul Spânu Ion, va fi ocupată de domnul Smultea Traian. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Punctul I de la art.1 al Hotărârii nr.66/21.07.2004, privind constituirea comisiilor 
de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, republicată, se modifică şi se completează şi va avea 
următorul conţinut:  „I. Comisia pentru Activităţi Economico - Financiare: Preşedinte – Silaşi Petru; Secretar – 
Voia Alexandru Iacob;  Membrii: Ştefan Sorin Iacob, Onete Florian, Smultea Traian.”
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.II al hotărârii. Celelalte prevederi ale Hotărârii Consiliului Judeţean nr.66/2004, republicată, 
rămân în vigoare.
 Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi întrebări sau interpelări?
Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnilor deputaţi, domnule preşedinte, domnule prefect, domnilor invitaţi, 
stimaţi colegi, odată cu ocazia inaugurării acestei noi săli, care îmi face o deosebită plăcere, aş dori să fac o 
declaraţie politică în nume propriu. Am primit cu mare bucurie vestea că domnul preşedinte Traian Băsescu a 
anunţat formarea majorităţii în Parlamentul României, din PNL, PD şi PLD. A fost voinţa colaborării din 2004 
cu privire la viaţa politică. Ar fi bine să se ajungă în România, ca viaţă politică să fie frumoasă, aerisită şi să 
înceapă să arate ca această sală. Stimaţi colegi şi distinşi invitaţi, din mandatul din 2004 şi până în prezent, pot 
spune că la noi în judeţ au avut loc două accidente. Primul accident, a fost când domnul Sorin Frunzăverde 
fiind preşedinte la vremea aceea, domnia sa, a plecat la Bucureşti ca ministru al apărării şi s-a întâmplat ce s-a 
întâmplat atunci, iar eu în nume personal regret acest lucru. Iar al doilea, a fost atunci, când s-a votat 
vicepreşedintele Consiliului Judeţean, care cred că a fost tot un accident din partea noastră. Doresc ca în 
continuare, viaţa politică în România să devină mai frumoasă, mai aerisită şi mai bună. Vă mulţumesc.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, dacă dorim bâlci, atunci bâlci să 
facem. Însă, nu avea nimic ziua de astăzi cu ceea ce s-a întâmplat din 2004 cu această grupare PD, PNL etc.., 
pentru că a făcut fiecare cum a vrut. Este vorba de ceea ce am făcut noi, în Consiliul Judeţean. Noi suntem puşi 
în slujba populaţiei din Caraş-Severin şi nu contează culoarea politică, cine este preşedinte, cine este 
vicepreşedinte. Noi trebuie să luăm măsuri pentru rezolvarea problemelor administrative. Acesta este scopul 
nostru, administraţia şi nu politica. Vreau să-i pun o întrebare domnului consilier Smultea Traian. Domnule 
Smultea Traian, ce profesie aveţi?
Domnul consilier Smultea Traian: Sunt patron de  firmă. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă mai sunt întrebări?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Cred că scopul şedinţei noastre de astăzi, nu este acesta. Esenţa, 
este una singură.  În asemenea moment, noi ne-am întâlnit pentru un motiv festiv, să-i felicităm pe cei care au 
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participat şi au contribuit la această reuşită a realizării noii săli. Să ne bucurăm împreună şi nu să constatăm 
accidentele votului. În acest context, vă rog să-mi permiteţi să vă felicit pe toţi, cei care aţi votat aşa cum aţi 
votat, cum v-a dictat inima şi conştiinţa. Îi urmăm succes domnului vicepreşedinte Mănel şi de „accidente” ne 
ocupăm data viitoare. Vă mulţumesc. 
Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, distinşi colegi, vreau să vă spun o problemă ce ţine de 
administraţie. În data de 2 iunie, m-am deplasat pe traseul Reşiţa –Trei Ape – Gărâna - Slatina Timiş- 
Caransebeş şi doresc să vă aduc la cunoştinţă, că drumul Trei Ape –Slatina Timiş s-a degradat foarte mult. 
Cam la 5 km de la cruce, în sensul de mers spre Slatina Timiş, drumul acela este un pericol. Nu mai poate fi 
practicabil. Am văzut 2 microbuze cu numere de Olanda care au rămas împotmolite în drum. Să  intervenim de 
urgenţă acolo. Am înţeles că o să primim finanţări europene, dar până atunci domnule preşedinte, ar fi de dorit 
să interveniţi ca să poată fi reparat, pentru că este foarte rău degradat pe aproximativ 13 km.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă mai sunt alte întrebări? Nu mai sunt. Încheiem şedinţa de astăzi, 
mulţumind tuturor celor care au venit la inaugurarea acestei săli.
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
 
 
 

         P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETAR AL  JUDEŢULUI,
 

        dr. med. Iosif Secăşan                                          dr. jr.  Ion Imbrescu
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Red/Dact/FP/EB/ 1 ex.
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